
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wadima Tyszkiewicza 

na 65. posiedzeniu Senatu 

w dniu 28 lipca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

Pani Minister! 

Proszę o udzielenie informacji, czy rząd podejmował, podejmuje lub będzie podejmował działania 

zmierzające do usunięcia hałdy niebezpiecznych ropopochodnych odpadów zalegających od roku 2001 na 

terenie byłej fabryki Dozametu w Nowej Soli. Teren jest własnością Skarbu Państwa, a mieszkańcy Nowej 

Soli są bardzo zaniepokojeni tym, że nie usuwa się tak niebezpiecznych odpadów, zalegających tam już od 

blisko 20 lat. 

Wadim Tyszkiewicz 


